



Medicinal Ingredients / Ingrédients médicinaux

per capsule / par capsule

Resveratrol (3,5,4'-trihydroxy-trans-stilbene) 99% /	
Resveratrol (3,5,4'-trihydroxy-trans-stilbene) 99%	350 mg

Non-Medicinal Ingredients: Vegetable cellulose, Vegetable stearic acid. **Recommended Use or Purpose:** Provides antioxidants for the maintenance of good health. **Recommended Dose:** Take 1 or 2 capsules daily with food or as directed by a qualified health care practitioner. **Cautions and warnings:** Consult a health care practitioner prior to use if you are taking blood pressure medication, or blood thinners or other prescription medication or natural health products. Consult with health care practitioner or physician if taking medication including anti-coagulants or cytochrome P450 substrates. Consult a health care practitioner prior to use if you have a liver disorder. May cause diarrhea, in which case, discontinue use. **Contra-Indications:** Do not use if pregnant or nursing. **Known Adverse Reactions:** Some people may experience gastro-intestinal upset.

Ingrédients non médicinaux : Cellulose végétale, Acide stéarique végétal. **Usage ou fins recommandées :** Source d'antioxydants pour le maintien d'une bonne santé. **Posologie recommandée :** Adultes : Prendre 1 à 2 capsules par jour avec de la nourriture, ou suivant les recommandations d'un praticien de la santé qualifié. **Mises en garde :** Consultez un praticien de santé avant l'utilisation si vous prenez des médicaments pour tension artérielle, ou médicaments comprenant des anticoagulants ou des substrats du cytochrome P450 ou tout autre médicament de prescription ou autres produits naturels. Consultez un praticien de santé avant l'utilisation si vous avez un désordre du foie. Peut causer de la diarrhée, dans ce cas, cessez l'utilisation. **Contre-indications :** Ne pas utiliser si vous êtes enceinte ou allaitez. **Réactions indésirables connues :** Certaines personnes pourraient souffrir de troubles gastro-intestinaux.

CONTACT US

1 888 770-0079

info@atplab.com